
 



December je mesec, ko se v zraku začuti posebna energija – čas, ko
se svet preobrazi v praznični sij in ko smo še bolj kot kdaj koli

povezani z drugimi. Vse prevečkrat pozabimo na moč skupnosti,
vendar nas december opomni, da sta sodelovanje in povezovanje
tisto, kar nas resnično bogati. V tem prazničnem času ne gre le za
darila in okraske, temveč za drobne geste, ki nas zbližujejo in nas

spodbujajo k sodelovanju, k iskanju skupnih ciljev. 

Praznični čas nas vabi, da naredimo korak naprej, se povežemo in 
skupaj ustvarimo nepozabne trenutke, ki bodo preželi leto, ki je 

pred nami. 

Tokratna številka je sestavljena iz intervjujev, ki so jih člani 
novinarskega krožka izvedli z nekaterimi učitelji in učiteljicami ter 

učenci in učenkami naše šole. 

Želimo vam prijetno branje. 

Člani novinarskega krožka 



Za kemijske poizkuse na naši šoli skrbi učiteljica Estera Antolinc. Poleg kemije poučuje tudi
biologijo, naravoslovje in izbirne predmete, povezane s kemijo. Rada raziskuje tuje države. 

Kaj vas najbolj veseli pri vašem poklicu?
Veseli me delo z učenci, rada imam eksperimente. 

Zakaj ste se odločili za naravoslovje, kemijo? 
To je bilo vedno moje močno področje, od osnovne
šole dalje me je to najbolj zanimalo, in sicer
matematika, biologija, naravoslovje in kemija. 

Če bi se še enkrat odločali, bi se enako odločili?
Glede na to, da je motiviranost otrok vsako leto
manjša in da otroci vsako leto manj znajo, bi
mogoče šla študirat samo kemijo, nepedagoško
smer, in bi se potem zaposlila v kakšnem podjetju. 

Kateri predmet vam je bil v šoli poleg kemije in
biologije še všeč? 
Matematika. 

Ste si ta poklic želeli že kot otrok? 
O tem poklicu sem začela razmišljati v osnovi šoli. 

Ali ste si že kdaj kaj naredili, ko ste delali z jedko snovjo? 
Na srečo ne, niti jaz niti otroci, ko z njimi eksperimentiram. 

Kaj počnete v prostem času?
Zelo rada hodim na pohode in na sprehode. Rada berem knjige in gledam zanimive filme, zelo
rada tudi smučam. 

Ali radi potujete? Ste že kje bili?
Potovanja imam zelo rada. Bila sem že v Venezueli, Indiji, Keniji in v zelo veliko evropskih
državah. 

Katero državo bi radi še obiskali?
Zagotovo bi še enkrat odšla v Južno Ameriko, sicer pa katero koli. 

Če bi izbirali, bi raje šli na potovanje z ladjo ali z letalom?
Definitivno z letalom. 

Kateri so vaši najljubši prazniki?
Rada imam 1. maj, praznik dela, všeč pa so mi tudi prihajajoči prazniki v decembru, torej božič. 

LJUBITELJICA NARAVE IN POTOVANJ 
(Intervju z učiteljico Estero Antolinc) 



Intervju opravila: Ema Šipec 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi?
2. Poletje ali zima?
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado?
4. Mačka ali pes?
5. Harmonika ali električna kitara? 

 
New York.
Zima.
Palačinke s čokolado.
Pes.
Električna kitara. 

Ali se veselite božičnih praznikov?
Ja, zelo. Letos bomo imeli malo podaljšane počitnice. To je super. Doma mi je fajn, ko pečemo
kakšne kekse. 

Vaše želje za leto 2025?
Za sebe si želim, da bi imela več časa. Samo to in čim več dobre volje, ker z dobro voljo se da
marsikaj narediti. 



Lea Artič je osmošolka s številnimi talenti, ki ima rada praznike. V prostem času so njena 
ljubezen konji, kjer se dobro izkazuje na tekmovanjih, postala pa je tudi članica slovenske 
reprezentance. 

Kateri šport treniraš? 
Treniram dresurno in skakalno jahanje, tekmujem pa samo v dresurnem. 

Kaj je potrebno za treniranje tega športa, kakšna licenca ali kaj podobnega? 
Če želiš tekmovati, moraš imeti dresurno oziroma 
skakalno licenco, za dresurno in skakalno licenco pa 
potrebuješ izpita jahač 1 in jahač 2. 

Kdaj si se začela ukvarjati z dresurnim jahanjem? 
Jahat sem začela pri treh letih. S skakalnim jahanjem 
sem se ukvarjala 3 leta pred dresurnim, z dresurnim pa 
sem začela pred dvema letoma. 

Kako dolgo traja posamezen nastop? 
Nastop traja približno od 3 do 4 minute, je pa tudi 
odvisno od posamezne kategorije. 

Kateri je tvoj največji dosežek? 
Moja največja dosežka sta 2. mesto na državnem tekmovanju iz dresurnega jahanja in 3. 
mesto na Pokalu Slovenije. 

Kdo te najbolj spodbuja in podpira pri tem? 
Imam kar nekaj podpore. Najbolj me podpira mama, trenerka iz Ljubljane in trenerka iz 
Rogatca, Urška, člani iz kluba in prijatelji. 

Kakšna oprema oziroma pripomočki so potrebni za jahača? 
Jahač mora imeti čelado, suknjič, bele hlače, bele rokavice, belo majico, broško, kravato, 
škornje, prav tako pa mora imeti svojo opremo tudi konj. 

Ali lahko dresurno jahanje izvajaš samo na določenem konju? 
Ne, je pa po navadi tako, da ima konj nekaj znanja, saj je potem lažje. 

Letos si postala tudi članica slovenske reprezentance. Kaj je tvoja naloga pri tem? 
Kot članica reprezentance se moram truditi na treningih in predstavljati Slovenijo oziroma 
svoj klub na tekmovanjih. 

Kako se pripravljaš na tekmo? 
Imam zelo veliko treningov. Pripraviti je potrebno opremo, očistiti konja, seveda pa se 
moram naučiti tudi nalogo. Če je tekma v katerem drugem kraju, je potrebno konje tja 
pripeljati s prikolico. 

»VERJEMITE VASE IN SLEDITE SVOJIM SANJAM« 
(Intervju z Leo Artič) 



 
Opiši se s tremi besedami.
Smešna, zvesta in samostojna. 

Če bi lahko celemu svetu sporočila nekaj, kaj bi to bilo? 
Verjemite vase, sledite svojim sanjam in nikoli ne pozabite, da lahko spremenite svet. 

Ali imaš rada božične in novo letne praznike? Zakaj? 
Ja, obožujem jih, ker ni šole. 

Kaj so tvoji cilji in želje za leto 2025? 
Želim si, da bom uspešna na tekmovanjih in da preživim šolsko leto. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Oboje. 
Poletje. 
Palačinke s čokolado. 
Pes. 
Električna kitara. 

Intervju opravila: Urška Bele 

 

Naj bo prihajajoče leto 
čas za osredotočenost 

na pozitivne 
spremembe, bodimo

do 
sebe prijazni in odprti 

za vse, kar prihaja. 



Učiteljica Tanja Germ poučuje gospodinjstvo in izbirne predmete, povezane s prehrano, ter 
je vodja šolske prehrane. Tudi doma rada kuha, ne brani pa se, če jo kdaj kdo drug postreže 
z dobro hrano. 

Kako dolgo poučujete na VIZ OŠ Rogatec? 
Na tej šoli poučujem 4. leto. 

Zakaj ste se odločili za našo šolo? 
Za to šolo sem se odločila, ker je bil takrat razpis, jaz pa sem iskala zaposlitev in tako sem prišla 
sem. 

Zakaj ste se odločili za ta poklic? 
Rada imam delo z učenci in jih rada kaj novega naučim. 

Kaj bi počeli, če ne bi bili učiteljica? 
Bila bi farmacevtka. 

Vam delo z učenci predstavlja izziv? 
Ja, v določenih pogledih mi delo z učenci zagotovo 
predstavlja izziv. Od začetkov, ko sem začela poučevati, je 
kar nekaj sprememb, tako v pogojih dela kot tudi pri samih 
učencih. 

Poučujete tudi gospodinjstvo, kjer veliko kuhate. Ali tudi 
doma radi kuhate? 
Ja. Rada pa tudi vidim, če kdo drug kaj skuha. 

Kaj najraje kuhate? 
Najraje kuham kakšne jedi na žlico, ki pridejo v poštev 
pozimi in različna peciva. 

Kateri je vaš najljubša jed? 
Moja najljubša jed je lazanja. 

Ali med kuhanjem poslušate glasbo? Katera glasba vam je všeč? 
Ja, rada poslušam glasbo, najbolj zabavno in rock glasbo. 

Kakšen naslov bi dali svoji najljubši pici? 
Svoji pici bi dala naslov Razigrana. 

Imate radi božične praznike? Zakaj? 
Ja, božični prazniki mi veliko pomenijo, predvsem zato, ker se zberemo v krogu družine, 
okrasimo jelko in skupaj gremo na sprehode. 

NAJRAJE KUHA JEDI NA ŽLICO 
(Intervju z učiteljico Tanjo Germ) 



 
Kaj bi učencem naše šole ter zaposlenim zaželeli v letu 2025?
Vsem skupaj želim veliko sreče, zdravja in osebnega zadovoljstva. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Intervju opravil: Tim Potočnik 

 
Maldivi.
Poletje.
Palačinke s čokolado.
Pes.
Električna kitara. 

Bodimo pogumni
v svojem iskanju
sreče in uspeha.

Letos se odločimo
živeti z več
poguma in

hvaležnosti. 



Učiteljica Barbara Gračnar na šoli poučuje glasbeno umetnost in vodi tako otroški kot
mladinski pevski zbor. Je nepogrešljiv člen na vsaki proslavi in prireditvi, glasba pa jo
spremlja vsepovsod v življenju. 

Koliko let že učite?
Na OŠ Rogatec učim že 17. leto. 

Kakšni so bili vaši začetki na šoli? Moja pot se je začela
na PŠ Donačka Gora, kjer sem poučevala najprej
podaljšano bivanje, nato pa sem prišla na matično šolo,
kjer učim glasbo dobri osem let. 

Kaj vas pri učencih najbolj moti? Nikoli me ne motijo živahni
učenci, moti pa me, če so učenci nesramni, ker menim, da
moramo med seboj vzpostaviti lepe vezi in dobro komunikacijo. 

Zakaj ste ustanovili šolski bend, kdo je bil pobudnik?
To je bila moja želja že vrsto let, pobudo pa je dala gospa ravnateljica. Takoj smo se lotili dela
in rezultat je tu. 

Kakšne so vaše želje za šolski bend ESMS?
Želim si samo, da se v bend vključujejo učenci, ki imajo to radi, ki si želijo timskega dela. Je pa
dobro, da imajo učenci malo predznanja, da jih lažje usmerjam. 

Kateri koncert vam je ostal najbolj v spominu? 
Vedno bolj mi ostajajo v spominu nastopi, ki jih imamo z otroškim in mladinskim pevskim
zborom na revijah. Zagotovo pa se mi je vtisnil v spomin nastop ESMS benda, ko so približno
pred dvema letoma prvič stopili na oder. 

Kakšen mislite, da bo razvoj glasbe v prihodnosti? Glede na razvoj umetne inteligence mislim,
da bo le-ta prisotna tudi v glasbi in tudi pri samem predmetu v šoli. Rada grem s tokom razvoja,
a menim, da v razredu vseeno mora biti učitelj tisti, ki podaja učno snov. 

Zakaj ste se odločili prav za glasbo?
Glasba me spremlja že od malih nog. Mama mi je povedala, da sem začela prepevati že v vrtcu
in da sem vedno imela v rokah kakšen inštrument. 

Vaš prepoznavni inštrument je violina. Igrate še katere druge inštrumente?
Ja, pri pouku uporabljam klavir in kljunasto flavto, igram pa tudi osnove na bobne in bas kitaro. 

GLASBA JO SPREMLJA NA VSAKEM KORAKU 
(Intervju z učiteljico Barbaro Gračnar) 



HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi?
2. Poletje ali zima?
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado?
4. Mačka ali pes?
5. Harmonika ali električna kitara? 

Intervju opravila: Lucia Kitak 

 
Maldivi.
Poletje.
Palačinke z marmelado.
Mačka.
Harmonika. 

Glasba mi v bistvu pomeni vse na svetu. Seveda najbolj pomembno je, da sem zdrava. Glasba
pa je del mojega vsakdana. Spremlja me na vsakem koraku, tudi ko likam ali kuham. 

Katera zvrst glasbe vam je najbolj blizu? 
Lahko rečem, da narodnozabavna. 

Kaj vam pomenijo prazniki in kateri so vam najljubši? 
Praznik poveže ljudi, kot pravi pesem, in res je tako tudi pri nas. Čeprav se družimo skozi celo 
leto, so prazniki tisti dnevi v letu, ko smo povezani še bolj. Najljubši so mi zagotovo prihajajoči 
božični prazniki, ker vse diši po pomarančah, cimetu, keksih, potici in lučke se bleščijo na 
vsakem koraku. 

Se veselite prazničnega decembra? 
Ja, zelo. Zame je to najbolj čaroben mesec v letu, a hkrati najbolj naporen. 

Vaše želje za leto 2025. 
V letu 2025 sebi in vsem vam želim predvsem zdravja, ljubezni, moči, miru in veliko dobro 
glasbe. 

 

Vsako novo leto nam
ponudi priložnost, da
začnemo znova, da

postavimo nove cilje in
se podamo na pot

iskanja lastne sreče. 

Kaj vam pomeni glasba? 



Liam Gobec je zelo uspešen učenec 5. a razreda ter dober nogometaš. Je zelo prijazen in 
dober prijatelj. Z njim smo se pogovarjali predvsem o nogometu. 

Kako dolgo že treniraš nogomet? 
Tri leta. 

Kdo te je navdušil nad nogometom? 
Nad nogometom so me navdušili moji sošolci. 

Kdo pa je tvoj najljubši nogometaš? 
Trenutno je moj najljubši nogometaš Benjamin Šeško. 

Ali bi ga rad kdaj spoznal? 
To je moja velika želja. 

Ali te je kdaj zanimalo, da bi postal profesionalni 
nogometaš? 
Ja. 

Ali bi kdaj rad šel v kakšen profesionalni klub? V katerega? 
Seveda, želim si igrati za Real Madrid. 

Za kateri slovenski klub navijaš? 
Za Maribor. 

S čim se ukvarjaš v prostem času? 
Tudi v prostem času se ukvarjam z nogometom. 

Ali si kdaj igral kakšno glasbilo? 
Ne. 

Kaj si želiš za božič? 
Nekaj, kar ne povem. Naj ostane skrivnost. 

Kakšne so tvoje želje za leto 2025? 
Da bi Real Madrid zmagal La ligo. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

New York. 
Zima. 
Palačinke s čokolado. 
Pes. 
Harmonika. 

Intervju opravil: Anže Križnik 

NAVDUŠEN NAVIJAČ REAL MADRIDA 
(Intervju z Liamom Gobcem) 



Učiteljico Leo Gregurec dobro poznajo naši najmlajši učenci, saj poučuje kot 2. strokovna 
delavka v 1. razredu in v podaljšanem bivanju, v prostem času pa rada stopi na odrske deske. 

Kako dolgo že delate na naši šoli in kaj poučujete? 
Na šoli delam že 23 let. Trenutno sem druga strokovna delavka v 1. razredu in učiteljica v 
podaljšanem bivanju v 2. razredu. 

Kateri šolski predmet vam je najljubši? 
Najljubša sta mi matematika in slovenščina v 1. razredu, ker 
to tudi poučujem. Drugače pa zelo rada ustvarjam, zato mi 
je podaljšano bivanje pisano na kožo, ker lahko z otroki 
ogromno ustvarjamo po svoji lastni želji. 

Vam je delo z otroki izziv? 
Zelo velik izziv, ker so otroci tako pristni in tako iskreni. Vsak 
dan je drugačen, vsak dan izveš od njih nekaj novega in z 
njimi počneš nekaj drugačnega, kar mi je všeč. To mi 
predstavlja uživanje, sprostitev in veselje. Na nek način me 
to ohranja tudi mlado. 

Kaj vas je navdušilo, da ste postali učiteljica? 
Ravno to, da je vsak dan lahko drugačen, da ga ne moreš do potankosti vnaprej predvideti in 
seveda ljubezen do otrok. 

Od katerega leta ste že želeli postati učiteljica? 
Že od malih nog. Ko sem bila majhna deklica, sem se vedno igrala, da sem učiteljica. 

Če bi lahko še enkrat izbirali, za kateri poklic bi se odločili? 
Verjetno bi kar obdržala poklic vzgojiteljice in bi delala v šoli, tako kot sedaj. 

Kaj najrajši počnete v prostem času? 
V prostem času zelo rada pogledam kakšen dober film in se rada sproščam v gledališki skupini 
v različnih vlogah. 

Kako v tem vsakdanjem tempu poskrbite zase? 
Žal mislim, da kar premalo poskrbim zase. Po navadi dajem prednost drugim, če pa že, pa bolj 
ležerno, da se malo spočijem. 

Brez česa nikoli ne greste od doma? 
Brez mobitela. 

S kom po navadi praznujte božične in novoletne praznike? 
Po navadi vedno v krogu svoje družine. 

DELO Z OTROKI JO OHRANJA MLADO
 (Intervju z učiteljico Leo Gregurec) 



Kateri je vaš najljubši praznik?
Bosta to kar božič in novo leto. 

Ali za praznike kam greste? 
Po navadi ne, smo doma. 

Kaj si želite v letu 2025? 
Predvsem si želim zdravja zase in za svoje bližnje, za vse ljudi, ki jih poznam in me obdajajo, 
ter da bi si vzeli več časa v tem hitrem tempu življenja. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

New York. 
Poletje. 
Palačinke z marmelado. 
Mačka. 
Električna kitara. 

Intervju opravila: Tia Vodušek 

Leto, ki pride, ko
zdajšnje odide, naj

vam pred vrata
pripelje ljubezen in
zdravje, na voziček
pa vrže še vrečo,

nabasano s srečo. 



Žiga Ferčec je šestošolec, star 11 let. Je uspešen učenec, poleg tega pa dober nogometaš, ki 
v prostem času zelo rad raztegne meh harmonike. 

Zakaj si začel igrati nogomet? 
Zato ker so bile to moje sanje – igrati nogomet. 

Kdaj in pri katerem klubu si začel igrati? 
Igrati sem začel pred šestimi leti za NK Mons Claudius. 

Si do zdaj igral še za kateri drugi klub? Kdaj? 
Ja, pred enim letom sem začel igrati za NK Maribor, kjer igram še danes. 

Ali bi v prihodnosti rad postal profesionalni nogometaš in pri katerem klubu? 
Seveda, to so moje sanje. Nogomet je zelo zabavna igra, igral bi pa pri Dinamu Zagreb. 

Kdo je tvoj vzornik? 
Luka Modrić. 

Za kateri klub navijaš? 
Za Dinamo Zagreb. 

Kolikokrat na teden treniraš? 
Treninge imam 5-krat na teden. 

Kako usklajuješ nogomet in šolo? 
Ko pridem domov, se učim. Popoldne imam zato prosto in grem na treninge. 

Kateri šport ti je poleg nogometa še všeč? 
Všeč mi je tudi odbojka. 

S čim se še ukvarjaš v prostem času? 
V prostem času igram harmoniko. 

Ti je prazničen december všeč? Zakaj? 
Rad imam prazničen december, zato ker je veliko daril. Še posebej mi je všeč, če je sneg. 

Kaj bi učencem naše šole zaželel v letu 2025? 
Srečno novo leto. 

NJEGOVE SANJE SO BILE, DA BI IGRAL NOGOMET 
(Intervju z Žigo Ferčecem) 

Intervju opravil: Filip Poslek 



Učiteljica Bernarda Horvat je učiteljica razrednega pouka, ki trenutno uči na Podružnični šoli 
Donačka Gora. Rada opravlja poklic učiteljice, predvsem pa je vesela, ko vidi nasmejane in 
srečne otroke, ki radi gredo v šolo. 

Kdaj ste začeli delati na šoli v Rogatcu? 
Na tej šoli sem začela delati leta 1999. 

Ali skoz poučujete razredni pouk? Bi želeli poučevati kakšen 
drugi predmet? 
Večina časa opravljam poklic učiteljice razrednega pouka, 
imam pa tudi podaljšano bivanje. Poučevala bi likovno 
umetnost. 

Kdo vas je navdušil za ta poklic? 
Za ta poklic me je navdušila moja učiteljica razrednega pouka, saj je poudarila moja močna 
področja (umetnost, šport, matematiko, naravo in tehniko). 

Ali radi opravljate ta poklic? 
Ja, zelo rada. Navda me z neko pozitivno energijo. 

Je to vaš sanjski poklic? 
V mladosti je bil moj sanjski poklic biti učiteljica umetnosti, arheologinja ali zlatarka. Poklic, pri 
katerem bi bile v ospredju umetnost oziroma spretnosti, ki jih rada počnem. Nikoli nisem 
sanjala, da bi bila učiteljica razrednega pouka. Vendar pa v tem poklicu uresničujem svoja 
močna področja, tako da mislim, da je to primeren poklic za mene. 

Kaj vas najbolj veseli pri vašem delu? 
Veseli me, da so učenci uspešni, da se trudijo in da radi pridejo v šolo. 

Če bi se še enkrat odločali, bi spet izbrali ta poklic? 
Ja, verjetno bi izbrala ta poklic še enkrat. 

Če ne bi bili učiteljica razrednega pouka, kaj bi bili? 
Bila bi arhitektka ali pa fizioterapevtka. 

Kateri letni čas imate najrajši. Zakaj? 
Najrajši imam pomlad in poletje, zato ker vse zeleni, je barvno in toplo. 

Greste raje na morje ali v gore? 
Najraje grem na morje. 

Česa nikoli ne manjka v vaši potovalni torbi? 
V moji potovalni torbi so vedno adidaske, trenirka in pribor za osebno higieno. 

ČE NE BI BILA UČITELJICA, BI BILA ARHITEKTKA ALI FIZIOTERAPEVTKA 
(Intervju z učiteljico Bernardo Horvat) 



So vam všeč decembrski prazniki?
Decembrski prazniki so mi zelo všeč. Všeč mi je druženje z družino, prijetno vzdušje in lepa
glasba. 

Kaj si želite v letu 2025? 
Samo sreče in zdravja. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Maldivi. 
Poletje. 
Palačinke s slivovo marmelado. 
Mačka. 
Harmonika. 

Intervju opravila: Zara Vodušek 

 

Ne bojte se novih 
začetkov. Vsak nov 
korak prinaša nova 
spoznanja in nove 
možnosti za rast. 



Anamari Karneža je osmošolka, ki ima rada živali in si želi postati veterinarka. Veseli se 
počitnic, v prostem času pa se rada vozi z motokrosom. 

Katero srednjo šolo želiš obiskovati? 
Želim obiskovati šolo za veterinarskega tehnika. 

Kdo te je navdušil za ta poklic? 
Za ta poklic me je navdušil stric. 

Zakaj si se odločila za to šolo? 
Zelo rada imam živali. 

Kaj se ti zdi, da je najtežja stvar pri opravljanju tega 
poklica? 
Težko se mi zdi, da moram poznati vse kosti živali. 

Kaj bi raje izbrala mehanik ali veterinarski tehnik? 
Veterinarski tehnik. 

Katerega predmeta v šoli ne maraš oziroma ti ni všeč? 
Ne maram matematike in angleščine, saj teh predmetov ne razumem. 

Kaj je tvoj najljubši spomin iz šole? 
Šolo imam najraje takrat, ko se konča ali ko so počitnice. 

S čim se ukvarjaš v prostem času? 
V prostem času se rada vozim z motokrosom. 

Prihaja prazničen december. Se ga veseliš? 
Ja, prihajajoče praznike imam zelo rada. 

Kaj ti pomenijo prazniki in kateri so ti najbolj blizu? 
Prazniki so mi všeč, saj sem z družino, najbolj blizu pa mi je božič. 

Tvoje želje za leto 2025. 
Želim si, da sem uspešna. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Maldivi. 
Poletje. 
Palačinke s čokolado. 
Mačka. 
Harmonika. 

Intervju opravila: Emanuela Kitak 

RADA SE VOZI Z MOTOKROSOM 
(Intervju z Anamari Karnežo) 



Učiteljica Natalija Krklec na naši šoli že vrsto let poučuje zgodovino in geografijo. Snov 
podaja na zelo zanimiv in slikovit način. Zaupala nam je, kdo jo je navdušil nad zgodovino 
ter kako zapolni svoj prosti čas. 

Zakaj ste se odločili za študij zgodovine? 
Za zgodovino in geografijo me je navdušila že učiteljica v 
osnovni šoli. Zgodovinska dogajanja je znala predstaviti na 
slikovit in zanimiv način. 

Katero zgodovinsko obdobje vam je najbolj blizu, zakaj? 
To bi se zelo težko odločila, ker je vsako obdobje edinstveno, 
zanimivo. Mogoče mi je najbolj blizu novi vek, zlasti obdobje 
razsvetljenstva, ker je to čas napredka, čas inovacije, želje po 
izboljšanju sveta. V tem obdobju se v bistvu oblikujejo 
temelji današnje družbe in je res posebno. 

Vam je poklic učitelja všeč? 
Ja, saj je vsak dan prinese nekaj novega. Nič ni rutinskega, 
zmeraj je nekaj drugačnega. 

Je to poklic, ki ste si ga želeli že v otroštvu? 
Ne, takrat še nisem razmišljala o tem, da bi bila učiteljica. 

Kaj vam pri vašem delu predstavlja izziv? 
Največji izziv mi predstavljajo učenci, in sicer kako jih pritegniti in navdihniti za znanje 
zgodovine, da bi jim zgodovina bila zanimiva. 

Kateri šport vam je všeč? Zakaj? 
Nimam najbolj priljubljenega športa, spremljam pa vse, kar je aktualno. 

Katero glasbo radi poslušate? 
Všeč mi je pop rock, od tujih skupin Imagne dragons, poslušam pa tudi slovensko glasbo. 

S čim se ukvarjate v prostem času? 
Hodim na jogo, rada berem knjige in uživam v sprehodih v naravi. 

Pred nami je prazničen december. Imate radi praznike? 
Ja, imam. 

Kako jih boste preživeli? 
Preživela jih bom kar z družino. 

Kaj si želite v letu 2025? 
Želim si več smeha, spontanih dogodivščin in pa malih radosti. 

NAD ZGODOVINO JO JE NAVDUŠILA UČITELJICA V OSNOVNI ŠOLI 
(Intervju z učiteljico Natalijo Krklec) 



 
HITRIH 5 

6. New York ali Maldivi?
7. Poletje ali zima?
8. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado?
9. Mačka ali pes?
10. Harmonika ali električna kitara? 

Intervju opravil: Anej Galun 

 
Maldivi.
Poletje.
Palačinke s čokolado.
Pes.
Električna kitara. 

 
Naj novi čas prinese vse,

kar je staro leto
zamudilo, ljubezen,

srečo, zdravje in veselje,
to moje novoletno je

voščilo. 



Mitja Majenovič na naši šoli uči prvo leto. Je učitelj športa in bi rad čim več mladih navdušil 
nad gibanjem, njegova ljubezen pa sta plezanje in potovanja. 

Koliko let že učite? 
To je v bistvo moje drugo leto dela v šoli. Eno leto sem učil že v 
Ljubljani. Sicer pa moje delo ni samo poučevanje v šoli. 
Ukvarjam se tudi s plezanjem in sem tudi učil plezanje. To 
počnem že nekje od svojega 16 leta, tako da dobrih 10 let. 

Kako ste se počutili in kaj ste si najbolj zapomnili, ko ste začeli 
učiti na naši šoli? 
Najbolj mi je všeč to, da je šola majhna, saj so vsi razredi med 
seboj precej povezani. Poleg tega mi je všeč odnos, ki je veliko 
bolj pristen kot tam, kjer je več učencev. 

Kakšni so vaši cilji pri uri športa? 
Moj cilj pri uri športa je, da bi vsakemu učencu dal izziv, da bi napredoval. Najbolj pomembno 
je to, da bi vsak učenec vzljubil šport in bi se z njim ukvarjal, tudi ko bo zaključil šolo. Da bi mu 
nasploh gibanje priraslo k srcu. 

Kakšen odnos imajo učenci do športa? 
Odnos učencev do športa je zelo različen. Pri mlajših učencih ima gibanje velik pomen, potem 
to z leti do devetega razreda upada. Starejši učenci imajo tudi druge interese, kar ni nič narobe. 
Mnogi se čez leta nato nazaj vrnejo k športu. 

Menite, da se mladi dovolj gibajo? 
Tako kot sem že rekel prej, zelo različno. Mogoče bi lahko mladi več časa preživeli na igrišču. 
Menim, da ni dobro, da se mladi ukvarjajo samo z dejavnostmi v okviru klubov, ker je tam vse 
strukturirano. Dobro bi bilo, da bi se mladi sami več družili, preživljali čas na igrišču, šli kam s 
kolesi ali na bazen. V bistvu, da bi se imeli fajn v svojem prostem času. 

Vas to delo veseli? Kaj vam predstavlja izziv? 
Seveda me to delo veseli, drugače me ne bi bilo tu, saj sem si rekel, da bom v življenju delal 
tiste stvari, ki me bodo veselile. Največji izziv mi predstavlja, kako motivirati tiste učence, ki 
niso motivirani za delo, in najti pri vsakem učencu njegovo dobro točko, ki ga bo naprej 
vzpodbujala. 

Ste vedno želeli biti učitelj športa? Zakaj? Če ne, kaj ste želeli biti? 
Ne. To je bila ena mojih hitrih odločitev v srednji šoli. Ko sem bil še mlajši, sem želel biti 
arheolog, vedno pa sta me zanimali tudi zgodovina in geografija. 

Se ukvarjate s kakšnim športom? S katerim in kako dolgo? 
Od svojega sedmega oziroma osmega leta se ukvarjam s plezanjem. Drugače rad tudi 
kolesarim, pozimi pa smučam. Vedno sem za akcijo, rad imam adrenalin. 

»MLADI, ČIM VEČ SE UKVARJAJTE S ŠPORTOM« 
(Intervju z učiteljem Mitjo Majcenovičem) 



 
Kaj vas pri športu veseli, navdihuje? 
Pri športu me najbolj navdihujejo ljudje, ker se mi zdi, da je šport ena takšna stvar, ki je lahko
zelo povezovalna. Z medsebojnim sodelovanjem se da marsikaj premagati, na koncu pa smo vsi
veseli in zadovoljni. 

Za kateri poklic bi se odločili, če ne bi bili učitelj? 
Verjetno bi se odločil za poklic, ki bi ga lahko opravljal na daljavo. Tako bi lahko veliko potoval 
in delal iz tujine. 

S čim se ukvarjate v prostem času? 
V prostem času, kot sem že prej omenil, največ plezam. Ena izmed mojih najljubših stvari pa 
so potovanja, rad se ukvarjam tudi z različnimi športi in rad kuham. 

S kom po navadi praznujete božič in novo leto? 
Za božič smo vedno z družino, novo leto pa gremo s prijatelji nekam plezat. 

Kaj vam pomenijo decembrski prazniki? 
Decembrski prazniki mi predvsem pomenijo oddih, da se lahko ukvarjam s svojimi hobiji. 

Vaše želje za leto 2025? 
Moje želje v leto 2025 so, da bi šel vsaj 2 do 3-krat na malo daljši dopust, trenutno si doma 
urejam stanovanje. Želim si tudi, da bi se s sodelavci dobro razumeli, pa da bi z učenci imel še 
naprej tako dober odnos, kot ga imamo sedaj. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Maldivi. 
Zima. 
Oboje. 
Pes. 
Električna kitar. 

Intervju opravila: Ema But 



Sedmošolec Jernej Matej je zelo uspešen smučarski skakalec, tudi državni prvak v svoji 
kategoriji. Trenira vsak dan, v prostem času pa se rad igra z bratom in sestro ali pa se usede 
na kolo. 

Kateri šport treniraš? 
Treniram smučarske skoke. 

Pri katerih letih si začel trenirati? 
Začel sem pri treh. 

Kolikokrat na teden imaš trening in kje? 
Treninge imam vsak dan. Treniram v Velenju. 

Kako potekajo treningi? 
Ko prispemo do skakalnice, si uredimo smuče, se ogrejemo in začnemo trenirati. 

Koliko si najdlje skočil? 
Moj rekord je 82 metrov. 

Katera skakalnica ti je najljubša? 
Skakalnica v Avstriji, v Filachu, in sicer 90-metrska. 

Tekmuješ v Sloveniji ali tudi v tujini? 
Oboje. 

Kakšni so tvoji cilji glede smučarskih skokov? 
Želim si zmagati svetovni pokal. 

Kdo te je navdušil nad tem športom? 
Peter Prevc. 

S katerim športom bi se ukvarjal, če ne bi treniral smučarskih skokov? 
Če ne bi skakal, se ne bi ukvarjal z nobenim športom. 

Kateri so tvoji hobiji? 
Vožnja s kolesom in krosom, igranje z bratom in sestro. 

Kateri je tvoj najljubši predmet v šoli? 
Šport. 

Ali se veseliš prazničnega decembra? Zakaj? 
Zelo se ga veselim, ker bo sneg. 

ŽELI SI POSTATI ZMAGOVALEC SVETOVNEGA POKALA 
(Intervju z Jernejem Matejem) 



Želim si, da bili vsi srečni. 

HITRIH 5 

1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

Intervju opravil: Nemanja Jovanovič 

 
Maldivi.
Zima.
Palačinke s čokolado.
Pes.
Nič. 

Tvoje želje za leto 2025? 



Učiteljica angleščine in slovenščine ter velika ljubiteljica knjig. To je učiteljica Vesna Zidar 
Antlej, ki nam bo v šolski knjižnici prijazno priskočila na pomoč pri izbiri knjig, sama pa rada 
posega po kriminalkah. 

Zakaj ste postali učiteljica in ali vas to delo veseli? 
Že v srednji šoli sem imela rada angleščino in slovenščino 
ter si od nekdaj želela biti učiteljica in učiti ta dva 
predmeta. Proti koncu srednje šole sem tej želji tudi 
sledila ter se odločila za študij angleščine in slovenščine. 

Kako dolgo že učite na šoli? 
Na to šolo sem prišla leta 2010. 

Kaj so vaši najlepši trenutki odkar učite na šoli? 
Lepo je, ko vidiš, da si nekomu pomagal in je dosegel 
nekaj, kar prej ni znal. Če pride do situacije, ko nekdo 
nekaj ne zmore, ne zna, mu ti pomagaš, da to usvoji. To je 
dober občutek in dobro je, če se razumemo med seboj. 

Kaj ste počeli preden ste začeli učiti v šoli? 
Kot študentka sem bila zelo aktivna. Bila sem predsednica mladinskega kulturnega kluba, 
izdajali smo svoj literarni časopis, z osnovnošolci smo delali različne predstave, imeli svoje 
oddaje. Pripravljali smo veliko drugih dogodkov v svojem kraju in že takrat sem veliko delala z 
otroki. 

Kako se počutite, če kdo zamuja z vrnitvijo knjige? 
Žalostna sem. Predvsem želim otroke učiti to, da znajo reči »se opravičujem, sem zamudil«. 
Želim jih naučiti, da pravočasno vrnejo ali podaljšajo knjigo, ker ko bodo v realnem življenju 
zamujali v knjižnici, bodo tam dejansko plačali zamudnino. 

Ali vas kaj moti pri učencih, ko prihajajo v knjižnico? 
Moti me glasnost v knjižnici, saj naj bi bila knjižnica tih prostor, namenjen temu, da se učimo, 
da beremo, da si umirimo misli, da smo sami s seboj. 

Ali radi berete v prostem času? 
Ja, zelo rada berem, ampak je vedno manj časa. Imam dva dokaj majhna otroka, ampak ko 
imam prosti čas, berem. Včasih se veliko brala v angleščini, berem tudi v slovenščini. Vedno 
več knjig berem iz naše šolske knjižnice, ker me zanima, kaj vi berete in katero knjigo vam 
lahko priporočim oziroma vam svetujem. 

Katere knjige vi radi berete? 
So knjige, ki so mi čustveno zelo naporne in se jih izogibam. Težko bi brala knjigo o prvi svetovni 
vojni, ker me prizadenejo. Sicer so mi zgodovinske knjige zelo zanimive, morda se kaj novega 
naučim, že od nekdaj pa imam rada kriminalke. 

ČE BI IMELA VEČ PROSTEGA ČASA, BI GA NAMENILA KRIMINALKAM 
(Intervju z učiteljico Vesno Zidar Antlej) 



 

Naj bo leto 2025 
polno sreče in veselja 

ter naj se vam 
uresniči vse tisto, kar 
nosite globoko v sebi. 

 
Kateri poklic bi imeli, če ne bi bili knjižničarka? 
Ko sem bila še zelo zelo majhna, sem mislila, da bom zdravnica. Do šestega razreda osnovne
šole sem si želela iti na zdravstveno šolo, ko je bil čas, da se vpišem, pa mi je razredničarka
svetovala gimnazijo. V srednji šoli pa se je rodila ljubezen do jezikov. 

Na kaj najprej pomislite, ko se zbudite? 
Da bi še spala. Vstajam zgodaj in budilka je vedno prehitra. 

Brez česa si ne predstavljate dneva? 
Brez svoje družine. 

Kaj radi počnete v prostem času? 
Berem, grem na sprehod ali tekat, potem pa so tu še gospodinjska dela in prostega časa 
zmanjka. Če bi bilo več časa, pa bi gledala kriminalke. 

Ali se veselite božičnih praznikov? 
Vsako leto bolj. Bolj se staram, bolj se jih veselim. Že cel december je praznično vzdušje, z 
božičnimi pesmimi in lučkami vse naokrog. 

Kako boste preživeli božič? 
Z družino se zberemo pri mojih starših, kjer imamo božično večerjo in otroka dobita darila. 

Česa ne sme manjkati na praznični mizi? 
Prazničnih piškotov. 

Vaše želje za leto 2025? 
Veliko dobrih koncertov, prijetnih dogodkov in druženj s prijatelji. 

HITRIH 5 
1. New York ali Maldivi? 
2. Poletje ali zima? 
3. Palačinke z marmelado ali palačinke s čokolado? 
4. Mačka ali pes? 
5. Harmonika ali električna kitara? 

New York. 
Poletje. 
Palačinke z marmelado. 
Pes. 
Električna kitara. 

Intervju opravila: Zoja Kitak 



Na poseben dan se ga
dobi,

vsak otrok se ga
razveseli.

Je lepo zavito in nihče
ne ve,

kaj notri skrito je. 

Na vrvici visim,
okroglo se

smejim,
ob lučkah se

smejim in
smrekico krasim. Ko pride njen čas,

prinese nam
mraz, sneg nam

nasuje in v led nas
okuje. 

Pozimi, poleti,
ves čas zeleni.

Za božič otroke z
lučkami

razveseli. 
Tam zunaj stoji,

v roki metlo drži,
skozi okno se

smeji in na
soncu se stopi. 
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